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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2024/25:887 Konsekvenserna av höga elpriser i elområde 4

I Hylte kommun har nu 60 av cirka 270 anställda på pappersbruket Hylte Paper 
varslats om uppsägning. En av de huvudsakliga orsakerna som företaget lyfter 
fram är de höga elpriserna. Det elintensiva företaget är beläget i elområde 4 och 
har, enligt egna beräkningar, kostnader som är 200 miljoner kronor högre per år 
jämfört med om det hade varit placerat i norra Sverige.

Detta är ännu ett exempel på hur företag och konsumenter i södra Sverige 
drabbas av de stora prisskillnaderna på el mellan landets olika elområden. 
Samtidigt har den flödesbaserade modellen för kapacitetsberäkning, som 
regeringen införde i höstas, vid vissa tillfällen lett till ännu större prisskillnader.

Jag har i tidigare debatter med energi- och näringsministern lyft fram behovet 
av att minska dessa skillnader. I den senaste debatten om elförsörjningen i 
Halland betonade jag att detta kräver bland annat en utbyggnad av 
elproduktionen i närtid, en förstärkning av överföringskapaciteten samt stabila 
spelregler för energipolitiken. Prisskillnaderna slår särskilt hårt mot företag och 
konsumenter i södra Sverige – inte minst de som befinner sig i elområde 4, 
såsom i Hylte kommun.

Mot bakgrund av det ovan anförda är min fråga till energi- och näringsminister 
Ebba Busch följande: 

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att inom en nära framtid minska 
prisskillnaderna på el mellan södra och norra Sverige?

………………………………………

Aida Birinxhiku (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-11
Besvaras senast
2025-03-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


